



الشركة القطرية للصناعات التحويلية (ش.م.ع.ق)
QATAR INDUSTRIAL MANUFACTURING Co. (Q.P.S.C)

خبر صحفي
Press Release

**108.2 Million Riyals profits for QIMC
in first half.**

QIMC announced its half year consolidated financial results of 2018. It has achieved a net profit of QRs 108.2 million, compared to QRs 113.4 million for the same period in 2017. Earnings Per Share QRs 2.28 compared to QRs 2.39 for the same period in 2017.

The decrease in net profit for the first half the Company's share in the low profits of an associate. It is expected that the company will continue to achieve growth in net profits by the end of the year, God willing.

The company is proud to contribute effectively to Qatar's self-sufficiency through its diverse products such as building materials, chemicals, plastics, paper products and food.

H.E. Sheikh Abdulrahman bin Mohammed bin Jabor Al- Thani, Chairman of the Board has expressed his sincere thanks and gratitude to H.H. Sheikh Tamim Bin Hamad Al-Thani - Emir of the State of Qatar, H.E. Sheikh Abdulla bin Nasser Al-Thani - Prime Minister and Minister of Interior and the wise Government, for their sustained support and assistance extended to QIMC.

١٠٨,٢ مليون ريال أرباح "التحويلية"
في ٦ اشهر.

أعلنت الشركة القطرية للصناعات التحويلية عن النتائج المالية الموحدة الفصلية للنصف الأول لعام ٢٠١٨ أنها قد حققت أرباح صافية بلغت ١٠٨,٢ مليون ريال مقارنة بـ ١١٣,٤ مليون ريال لنفس الفترة لعام ٢٠١٧. وبلغ العائد على السهم ٢,٢٨ ريال مقارنة بـ ٢,٣٩ ريال لنفس الفترة لعام ٢٠١٧.

ويرجع الإنخفاض في صافي الأرباح للنصف الأول لإنخفاض حصة الشركة في أرباح إحدى الشركات الزميلة. ويتوقع أن تستمر الشركة في تحقيق نمو في صافي الأرباح مع نهاية السنة إن شاء الله تعالى.

وتفتخر الشركة أن تساهم بشكل فعال في تحقيق الإكتفاء الذاتي للوطن من خلال منتجاتها المتنوعة مثل مواد البناء والمواد الكيماوية والبلاستيكية والمنتجات الورقية والغذائية.

وقد عبر سعادة الشيخ عبدالرحمن بن محمد بن جبر آل ثاني رئيس مجلس الإدارة عن خالص الشكر وعظيم الإمتنان للرعاية الكريمة والدعم المتواصل من حضرة صاحب السمو الشيخ تميم بن حمد آل ثاني أمير البلاد المفدى ومعالي الشيخ عبدالله بن ناصر آل ثاني رئيس مجلس الوزراء وزير الداخلية والحكومة الرشيدة.